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Tjänsteskrivelse 

 
 

Remiss - Motion från Jacqueline Maly (SD) och Lisbeth Persson-Ekström (SD) 
- Gratis hundbajspåsar till hundägare i Malmö 
TN-2023-1575 

Sammanfattning 
Tekniska nämnden har fått en remiss angående motion från Jacqueline Maly (SD) och Lisbeth 
Persson-Ekström (SD) gällande utdelning av gratis hundbajspåsar till hundägare i Malmö. 
Motionärerna anser att det är ett återkommande problem med avföring från hundar vilket finns 
på olämpliga ställen. 
Fastighets- och gatukontoret har tidigare provat att dela ut gratis hundbajspåsar runtom i 
Malmö, både i egen regi och genom privata aktörer. Erfarenheterna har varit att nedskräpningen 
ökat runt stationerna och att förbrukningen av påsar var stor och därmed en hög kostnad för 
tjänsten. Fastighets- och gatukontoret föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen. 
 

Förslag till beslut 
Tekniska nämnden föreslås besluta  

att godkänna förvaltningens förslag till yttrande samt 

att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 
 

Beslutsunderlag 
 Motion från Jacqueline Maly (SD) och Lisbeth Persson-Ekström (SD) - Gratis 

hundbajspåsar till hundägare i Malmö 
 G-Tjänsteskrivelse TN 231026 Motion - Gratis hundbajspåsar till hundägare i Malmö 
 Förslag till yttrande TN 231026 Motion - Gratis hundbajspåsar till hundägare i Malmö 
 
Beslutsplanering 
Tekniska nämnden 2023-10-26 
 
Beslutet skickas till 
[Här skriver du vem beslutet ska skickas till efter att protokollet är justerat, ange funktion eller 
organisation. Uppgifterna överförs till protokoll och protokollsutdrag. I fliken expediera till, på 
ärendekortet, anger du fullständiga uppgifter som exempelvis e-postadress, som en information 
till nämndsekreteraren . Om beslutet inte ska expedieras, kan denna text och rubrik tas bort.] 
 
Ärendet 
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Tekniska nämnden har fått en remiss angående motion från Jacqueline Maly (SD) och Lisbeth 
Persson-Ekström (SD) gällande utdelning av gratis hundbajspåsar till hundägare i Malmö. 
Motionärerna anser att det är ett återkommande problem med avföring från hundar som finns 
på olämpliga ställen. Man påpekar att det är hundägarens ansvar att plocka upp efter sin hund 
men att ibland kan den medtagna påsen gått sönder eller att hundägaren glömt påsen. Vidare 
påpekar motionärerna att flera andra kommuner i Sverige tillhandahåller gratis hundbajspåsar. 
Motionärerna framhåller också att påsarna som används är tillverkade i ett miljövänligt material 
samt regelbundet fylls på av renhållningsarbetarna i samband med tömning av hundlatrinerna 
och att tjänsten är uppskattad. 
 
Fastighets- och gatukontoret har tidigare provat att dela ut gratis hundbajspåsar runtom i 
Malmö, både i egen regi och genom privata aktörer. Förvaltningen använde sig av nedbrytbara 
påsar som dels fyllts på av egen personal, dels där en privat aktör fyllt på i reklamfinansierade 
stationer. Den erfarenhet som förvaltningen erhöll under den tid som vi erbjöd gratis 
hundbajspåsar ledde fram till beslut att inte fortsätta med tjänsten. Generellt för båda 
lösningarna var att nedskräpningen ökade runt stationerna genom att man bland annat tog loss 
för många påsar och lät dem sprida sig runt stationerna. Även om påsarna bryts ner så tar 
nedbrytningen väldigt lång tid när de hamnar i naturen.  
Vidare kunde det konstateras där förvaltningen fyllde på med egna påsar så var det en stor 
åtgång och därmed en omotiverad hög kostnad och förvaltningen ansåg att hundägarna själva 
borde stå för denna kostnad då det normalt inte delas ut annat material till medborgarna.  
 
Vid olika tillfällen har fastighets- och gatukontoret fått erbjudande från reklamfinansierade 
företag som velat sätta upp stationer för utdelning av gratis hundbajspåsar. Problemet med dessa 
är ofta att det är en begränsad mängd stationer och där det bara blir vissa platser i staden som får 
denna service. Vidare blir det otydligt för Malmöbon vart man ska höra av sig om det saknas 
påsar eller om annat fel uppstår på stationen. Fastighets- och gatukontoret är också som 
offentlig förvaltning restriktiv med att göra reklam på offentliga platser för enskilda 
verksamheter. Fastighets- och gatukontoret föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen. 
 
 
Ansvariga  
Andrew Roberts  Avdelningschef 
Tobias Nilsson  Direktör 
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